
PROTOKÓŁ NR XXVII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 3 października 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 3 

października 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
30

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

6. Dyrektor Biura Senatora Karczewskiego p. Karolina Steczkowska 

7. Senator RP      p. Stanisław Karczewski 

8. Radca Prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/ 

10. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. 

Mirosława Binkiewicza, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych sekretarzem obrad został radny p. Mirosław Binkiewicz. 

W międzyczasie przybył radny p. Czesław Lewecki. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wszyscy radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał czy są propozycje i uwagi do porządku 

obrad. Nie zgłoszono od radnych propozycji. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował, że na Komisjach Rady Miejskiej rozpatrywano ponownie projekt 

uchwały w sprawie zmiany zapisu w planie zagospodarowania przestrzennego z 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W związku z tym, że aby takiej zmiany 

dokonać potrzebna jest cała procedura o której mówi ustawa, Komisje postawiły 



wniosek o przyjęcie uchwały intencyjnej w sprawie poparcia protestu 

mieszkańców. W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

poparcia protestu mieszkańców Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dotyczącego 

lokalizacji na terenie gminy utylizacji, składowania, gromadzenia skór i 

odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt, łącznie z ich transportem. W 

głosowaniu nad przyjęciem wniosku 15 – za, na stan obecnych 15 radnych 

wniosek został przyjęty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zarządził głosowanie 

nad porządkiem obrad ze zgłoszonym wnioskiem. W głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych uchwalono porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

• Informacje w sprawie przebudowy drogi 728 (Inwestor i wykonawca) 

7. Informacja o realizacji budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy za 2008 rok. 

b) poparcia protestu mieszkańców Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dotyczącego 

lokalizacji na terenie gminy utylizacji, składowania, gromadzenia skór i 

odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt łącznie z ich transportem 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na sesji będą przyjmowane 

dwa protokoły z uwagi na fakt że poprzedzająca sesja była sesją nadzwyczajną i 
nie miała w porządku obrad punktu odnoszącego się do przyjęcia protokołu. 

Protokoły wyłożone były do wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy są uwgi do 

protokołów z sesji. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad 

przyjęciem protokołów z poprzednich sesji Rady. W głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych protokoły zostały przyjęte. 

 

 



PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 30 września 2008 roku na którym zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

Na posiedzeniu komisji pod dyskusję został poddany ponownie projekt uchwały 

w sprawie zmiany zapisu w uchwale Nr XX/127/2004 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 09 października 2004 roku. Chodzi tu o 

projekt uchwały która zdjęta była z sesji w dniu 29 sierpnia 2008 roku w celu 

ponownego przeanalizowania. Na Komisję poproszono p. Kieszek Iwonę – w 

celu przedstawienia procedury która wymagana jest przy zmianach w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Pani Kieszek przedstawiła harmonogram 

opracowania i uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, ktory wynika z ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2003r. Nr 80, poz. 717). 

Harmonogram stanowi załącznik do protokołu Komisji. Po dyskusji na 

powyższy temat Komisja w głosowaniu za – 5 na stan obecnych 5 członków 

komisji wnioskowała o zaniechanie podejmowania uchwały w powyższej 

sprawie w związku z tym że nie jest to zgodne z prawem.  

Komisja wnioskowała o podjęcie uchwały intencyjnej określającej poparcie 

protestu mieszkańców w sprawie uruchomienia na terenie gminy utylizacji, 

składowania, gromadzenia skór i odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt 
łącznie z ich transportem. Wniosek został poddany głosowaniu za – 5 na stan 5 

czyli jednogłośnie. Komisja zapoznała się z opinią RIO w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku. Opinia 

RIO była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał pismo od p. 

Stanisława Karczewskiego Senatora Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie 

udostępnienia Herbu Nowego Miasta nad Pilicą na jego stronę internetową. 
Członkowie Komisji pozytywnie ustosunkowali się do jego prośby. 

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji 

ze zmianami w budżecie na 2008 rok. Członkowie Komisji zmiany w budżecie 

zaopiniowali pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 

poinformowała, że członkowie Komisji w okresie miedzysesyjnym obradowali 

dwukrotnie. W dniu 22 września 2008 roku zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Przeprowadzenie kontroli ksiąg inwentarzowych w Publicznych szkołach 

Podstawowych w Nowym Mieście nad Pilicą , w Żdżarach i w 



Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą w dniach od 22 

września do 24 września 2008 roku. 

Na posiedzeniu Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek 

wyznaczyła trzy zespoły kontrolne w następujących składach: 

Do Zespołu Kontrolnego w sprawie przeprowadzenia kontroli w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach w dniu 22 września 2008 roku 

wyznaczeni zostali następujący radni: 

1. Dudek Teresa    Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego 

2. Binkiewicz Mirosław   Członek Zespołu Kontrolnego 

3. Lewecki Ryszard   Członek Zespołu Kontrolnego 

 

Do Zespołu Kontrolnego w sprawie przeprowadzenia kontroli w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście w dniu 23 września 2008 

roku zostali wyznaczeni następujący radni: 

1. Dudek Teresa     Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego 

2. Binkiewicz Mirosław   Członek Zespołu Kontrolnego 

3. Tomczyk Kazimierz   Członek Zespołu Kontrolnego. 

 

Do Zespołu Kontrolnego w sprawie przeprowadzenia kontroli w 

Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą w dniu 24 września 2008 

roku zostali wyznaczeni następujący radni: 

 

1. Dudek Teresa    Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego 

2. Olszak Jan    Członek Zespołu Kontrolnego 

3. Tomczyk Kazimierz   Członek Zespołu Kontrolnego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wręczył członkom 

Komisji imienne upoważnienia. 

 

W dniu 3 października 2008 roku zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie uchwał na sesję Rady. 

2. Omówienie protokołów z kontroli ksiąg inwentarzowych 

przeprowadzonej w PSP Nowe Miasto, PSP Żdżary, Publicznym 

Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodnicząca Komisji omówiła protokoły z przeprowadzonych kontroli, nie 

wniesiono uwag do protokołów. Protokoły stanowią załącznik do protokołu 

z Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał pismo od 

p. Stanisława Karczewskiego Senatora Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie 

udostępnienia Herbu Nowego Miasta nad Pilicą na jego stronę internetową. 
Członkowie Komisji stwierdzili, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy cz. I § 

3 pkt 3 należy to do kompetencji Burmistrza Miasta i Gminy. 



Komisja wnioskowała o podjęcie uchwały intencyjnej określającej poparcie 

protestu mieszkańców w sprawie uruchomienia na terenie gminy utylizacji, 

składowania, gromadzenia skór i odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt 
łącznie z ich transportem. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 

Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 30 września 2008 roku na którym obradowano nad 

przedstawionymi sprawami: 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

4. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

Przewodniczący Komisji p. Lech Staniszewski ponformował, że na Komisji 

powrócono do ponownego przeanalizowania projektu uchwały w sprawie 

zmiany zapisu w uchwale Nr XX/127/2004 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 09 października 2004 roku. Na Komisję poproszono p. Kieszek 

Iwonę – w celu przedstawienia procedury która wymagana jest przy zmianach w 

planie zagospodarowania przestrzennego. Pani Kieszek przedstawiła 

harmonogram opracowania i uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, ktory wynika z ustawy z dnia 27 marca 2003 

roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. Z 2003r. Nr 80, 

poz. 717). Po dyskusji stwierdzono, że projekt uchwały który został przekazany 

do zaopiniowania wymaga wnikliwej analizy urbanisty. Sugeruje się że w 

zakresie chronionego krajobrazu rzeki Drzewiczki i Pilicy należałoby 

wprowadzić bardziej rygorystyczne przepisy zakazujące lokalizacji inwestycji 

uciążliwych dla środowiska. Komisja wnioskowała aby aktualnie przyjąć 
uchwałę intencyjną określającą poparcie protestu mieszkańców w sprawie 

uruchomienia na terenie gminy utylizacji, składowania, gromadzenia skór i 

odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt łącznie z ich transportem. 

Wniosek został poddany głosowaniu za – 4 na stan 4 czyli jednogłośnie przyjęto 

wniosek. 

Komisja zapoznała się z opinią RIO w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku. Opinia RIO była 

pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał pismo od p. 

Stanisława Karczewskiego Senatora Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie 

udostępnienia Herbu Nowego Miasta nad Pilicą na jego stronę internetową. 
Członkowie Komisji pozytywnie ustosunkowali się do jego prośby. 

Wystosowali wniosek do p. Burmistrz o wyrażenie zgody na udostępnienie 

Herbu p. Stanisławowi Karczewskiemu – Senatorowi RP na jego stronę 
internetową. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji ze 

zmianami w budżecie na 2008 rok. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 



Gąsiorowska poinformowała, że UMiG złożył wniosek o przekazanie lotniska 

Gminie czy znajdziemy się na liście to w najbliższym czasie się okaże.  

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 29 sierpnia do 3 października 2008 roku.  

1. Zostały wystawione pisma do 28 schronisk dla bezdomnych zwierząt  
z prośbą o pomoc w sprawie wałęsających się po terenie miasta 

bezpańskich psów. Prośba dotyczyła odebrania i umieszczenia  

w schronisku bezdomnych psów z terenu naszej gminy. Poinformowała, 

że wszędzie gdzie się Urząd zwraca o przyjęcie psów dostają informację, 
że schroniska są przepełnione. Apeluje aby właściciele psów bardziej 

poczuli się właścicielami i jeżeli pies im jest już nie potrzebny niech go 

uśpią. 
2. W związku z remontem i modernizacją szkoły podstawowej oraz  

z budową boiska ORLIK Starostwo Powiatowe Grójec na wniosek 

Burmistrza wydało zezwolenie na wycinką 25 sztuk drzew (modrzew, 

świerk pospolity, brzoza) zobowiązując nas jednocześnie do wykonania 

nowych nasadzeń drzew lub krzewów ozdobnych na działce szkolnej. 

3. Wydano dwa nowe zezwolenia na sprzedaż alkoholu: PKN ORLEN  

ul. Warszawska 18 Nowe Miasto nad Pilicą (piwo, wino, wódka) oraz 

Pani Danuta Śliwińska Łęgonice (piwo, wino, wódka). 

4. Powiatowy Inspektor Weterynarii w Grójcu zawiadamia, że na terenie 

naszej gminy rzeczoznawcy powołani przez Burmistrza na wniosek 

Weterynarii będą dokonywani wyceny zwierząt u których stwierdzona 

zostanie choroba Aujeszkyego. 

5. W dniu 08.09.2008 roku powołana komisja dokonała odbioru 

wybudowanej sieci wodociągowej z przyłączami we wsi Wierzchy  

i Sańbórz. Długość sieci wodociągowej wynosi 3.340 m, przyłączy  

sztuk 11. Oglądana wartość robót 215.083,85 zł. 

6. W dniu 24.09.2008 roku otwarto oferty dotyczące przetargu 

nieograniczonego na modernizację chodników na osiedlu przy ulicy 

Ogrodowej w Nowym Mieście. Wpłynęły dwie oferty. Wybrano tańszą 
przedstawioną przez Firmę Roboty Drogowe i Brukarskie Budowa 

Kortów Tenisowych, Łęgonice Małe 22, 26 – 425 Odrzywół za kwotę 
brutto 64187,80 zł. 

7. Rozstrzygnięto przetarg nr OKZS – 341/3/II/08 na przyłączone wodno-

kanalizacyjne i energetyczne, oświetlenie, montaż typowego zaplecza 

sanitarno-szatniowego w ramach programu ORLIK 2012 II ETAP. 

Wpłynęły dwie oferty: 

- oferta firmy „BE-ES” Barbara Sadownik Jastrzębia 11B, 26-631 

JASTRZĘBIA z ceną brutto 341403,75 zł. 



- oferta firmy „M-BUD Mariusz Masiak – Instalacje Elektryczne Paweł 

Grzybowski KONSORCJUM” z ceną brutto 362340,00 zł. 

Wybrano ofertę najtańszą za kwotę brutto 341403,75 zł. firmy „BE-ES” 

Barbara Sadownik.  

Podpisanie umowy nastąpi w dniu 09 października 2008 roku. Termin 

wykonania umowy – 10 listopada 2008 roku. 

8. Rozstrzygnięto przetarg nr OKZS-341/6/08 na dostawę oleju opałowego. 

Wpłynęły trzy oferty: 

- oferta firmy: ESPPOL S.A. ul. Ordona 1a, 01-237 WARSZAWA z ceną 
brutto za m

3
 2726,70 zł. 

- oferta firmy: KONKRET Sp. z o.o. ul. Mariańskiego 36, 26-600 

RADOM z ceną brutto za m
3
 2721,82 zł. 

- oferta firmy: PETROLIS Sp. z o.o. ul. Wł. Jagiełły 10a/20, 26-700 

ZWOLEŃ z ceną brutto za m
3
 2705,91 zł. 

Wybrano ofertę najtańszą za kwotę brutto za m
3
 2705,91 zł. firmy 

PETROLIS. Podpisanie umowy nastąpi w dniu 09 października 2008 

roku. Termin wykonania umowy – 20 kwiecień 2009 roku. 

9. Rozstrzygnięto przetarg nr OKZS-341/7/08 na dostawcę węgla. Wpłynęły 

trzy oferty: 

- oferta firmy: TERMO-BUD Marcin Anbild ul. Wiejska 52, 44-348 

PODBLICZE z ceną brutto za 1 tonę 620,99 zł.  

- oferta firmy: PHU „ SUKCES” Bożena Krzosnek ul. Mickiewicza 9,  

26-811 WYŚMIERZYCE z ceną za 1 tonę 618,00 zł. 

- oferta firmy: HENMAR Sp. z o.o. ul. Żółkiewskiego 5, 05-075 

WESOŁA z ceną brutto za 1 tonę 572,99 zł. 

Wybrano ofertę najtańszą za kwotę brutto za 1 tonę 572,99 zł. firmy 

HENMAR. 

Podpisanie umowy nastąpi w dniu 09 października 2008 roku. 

Termin wykonania umowy – 20 kwiecień 2009 roku. 

10.W dniu 27.08.2008 roku ukończono I ETAP modernizacji trybun stadionu 

miejskiego. 

11.W dniu 30.08.2008 roku ukończono modernizację kuchni ETAP I w PSP 

Nowe Miasto nad pilicą. W dniu 01.09.2008 roku nastąpiło uroczyste 

otwarcie roku szkolnego w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą. 
12.W dniu 06.08.2008 roku ukończono wyposażenie pracowni w PSP Nowe 

Miasto nad Pilicą. 
13.Wpłynęło 120 podań o udzielenie stypendium socjalnego. Wstępny koszt 

szacunkowy zabezpieczenia wypłat za okres wrzesień 2008/czerwiec 2009 

wylicza się na kwotę około 70.000 zł.  

14. W dniu 10 września br. odebrano oficjalnie drogę w Nowych Łęgonicach 

przy udziale gości z Mazowieckiego Urzędu Marszałkowskiego ponieważ z 



MUM dostaliśmy dofinansowanie na tę drogę, Dyrektor Departamentu 

Rolnictwa oraz Pani Kierownik Beata Kowalska. 

15. Burmistrz poinformowała, że 23 września br. odbyła się kontrola z 

Powiatowego Nadzoru Budowlanego odnośnie fontanny, która jest na Pl. 

Kościuszki. Zostając Burmistrzem chciała aby nasze miasto ładniej wyglądało i 

żeby Place w naszym mieście zyskały na estetyce i postanowili że zrobią 
fontannę. W planie zagospodarowania przestrzennego okazało się, że nie jest to 

Plac tylko jest to ciąg drogi, więc były trudności z uzyskaniem pozwolenia więc 

postanowili postawić fontannę bez pozwolenia tylko na zgłoszenie. Okazało się 
że ktoś zniszczył fontannę zostało to zgłoszone na Posterunek Policji a Policja 

doniosła do Nadzoru Budowlanego, że nie ma zezwolenia i przyjechał Nadzór 

Budowlany. Myśli, że jeżeli Policjanci z naszego Posterunku Policji są tacy 

uczciwi to jeszcze na Placu Armii Krajowej jest inna budowla którą stawiał jej 

poprzednik i też nie ma zezwolenia i jeszcze jedna budowla ale już nie będzie o 

niej mówiła, więc myśli, że Policjanci doniosą na gminę do Nadzoru 

Budowlanego że nie ma pozwolenia na budowę . 
16. W dniu 25 września br. odbyło się spotkanie Zarządu Lokalnej Grupy 

Działania. Stowarzyszenie zostało zarejestrowane wspólnie z Gminą 
Mogielnica. Zostały przyznane już środki na utworzenie wspólnej strategii i 

wraz z Gminą Mogielnica nasza Gmina będzie się starała pozyskać środki. 

17. Odnośnie wniosku powtarzającego się na każdej sesji na temat dziury w 

drodze na ulicy Tomaszowskiej poinformowała, że ma być to zmodernizowane 

tylko najpierw ma być tam zrobiony metalowy szalunek i dopiero coś tam 

zaczną robić. 
18. Poinformowała o wizytacji naszej Parafii przez Biskupa Józefa 

Zawitkowskiego. 

19. Poinformowała również o uroczystości 50 lecia pożycia małżeńskiego. 

Z naszej gminy takie święto miało ponad 50 par małżeńskich. Spotkanie odbyło 

się w miłej atmosferze, małżonkowie byli bardzo wzruszeni i zadowoleni, że 

ktoś pamięta. 

20. W dniu 29 września br. odbyło się pierwsze posiedzenie Gminnej Rady 

Sportu. Przewodniczącym został p. Krzysztof Lewiński, Zastępcom 

Przewodniczącego p. Agnieszka Dworakowska a Sekretarzem p. Katarzyna 

Kucharska. 

21. Poinformowała, że UMiG czyni starania aby wyremontować most w 

miejscowości Gostomia. W dniu 26 września odbyło się spotkanie 

z przedstawicielem 2 Pułku Saperskiego z Inowrocławia dotyczące mostu który 

w obecnym stanie nadaje się do rozbiórki. Przedstawiciel w/w zobowiązał się do 

przesłania wstępnego kosztorysu budowy mostu ale do chwili obecnej nic 

jeszcze nie dotarło do Urzędu. 

22. Jeżeli chodzi o inwestycje p. Jabłońskiego 15 października odbędzie się 
kontrola z Powiatowego Nadzoru Budowlanego. 



23. UMiG czyni starania aby nasze tereny a mamy 15 ha własnego gruntu, żeby 

stworzyć podstrefę Tarnobrzeskiej Strefy Ekonomicznej. Został wysłany już 
wniosek i są duże szanse że do takiej strefy zostaniemy przyjęci tylko jest jeden 

problem że w planie zagospodarowania przestrzennego musielibyśmy zmienić 
zapis na tereny przemysłowe. 

24. Poinformowała, że UMiG czyni starania o przejęcie gruntów po JW. 

Dzwoniła do Ministerstwa Infrastruktury i ma być narada w sprawie przejęcia 

tych gruntów przez Gminę. Można je przejąć na cele lotnicze. Można więc 

utworzyć lotnisko Cargo. Pytała mieszkańców osiedla czy nie będzie im to 

przeszkadzało. Opinie są pozytywne. Udzieliła odpowiedzi zainteresowanemu, 

że opinia mieszkańców jest pozytywna oczywiście pod warunkiem że będą 
miejsca pracy dla mieszkańców. Jak narazie idzie to w dobrym kierunku. Są 
różne opinie odnośnie lotniska jedni mówią że jest to dobry pomysł inni uważają 
że nie. Czas pokaże. 

 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował że 

z uwagi na to, że budowa drogi nr 728 budzi wiele kontrowersji wsród 

mieszkanców i radnych Rady Miejskiej na wniosek radnych na sesję zostali 

zaproszeni przedstawiciele inwestora i wykonawcy w osobach p. Justyna Rajca 

przedstawiciel CEZET oraz p. Sadowski i p. Niemirski. Przewodniczący Rady 

poprosił o zabranie głosu p. Justynę Rajca. Pani Rajca poinformowała, że 

najważniejszym tematem rozmów jest pewnie termin zakończenia robót. Termin 

zakończenia przewidziany jest na dzień 30 czerwca 2009 roku tak jest w 

umowie. Natomiast jeżeli chodzi o samo miasto to projekt czasowej organizacji 

ruchu który jest przygotowany na objazd ul. Browarną do 31 października br. i 

wszystkie prace związne z ruchem przez miasto mają być ukończone na dzień 
31 października 2008 roku i ma nadzieję że to się sprawdzi. Poprosiła o 

zadawanie pytań i spraw które interesują radnych. Radny p. Mirosław 

Binkiewicz zapytał dlaczego ruch na ul. Bielińskiego odbywa się połową drogi. 

Połowa która jest cały czas eksploatowana jest już bardzo zniszczona i jeżeli tak 

dalej będzie to kto będzie remontował. W końcu okaże się że droga 728 będzie 

wyremontowana a gminie do remontu pozostaną wszystkie innne drogi które 

zostały zniszczone w wyniku porobionych objazdów. Pani Rajca 

poinformowała, że na wniosek kilku mieszkańców zostały ustawione 

ograniczniki ze względu na to, że jadące ciężkie samochody powodują wstrząsy 

i mogłyby spowodawać uszkodzenia ścian i powstawanie zarysowań w 

okolicznych budynkach i dlatego też zostały poustawiane ograniczniki żeby 

ruch odbywał się lewą stroną jezdni. Jeżeli chodzi o remont nawierzchni to 

trzeba rozmawiać z właścicielem firmy w sprawie przeprowadzenia remontu 

uszkodzeń nawierzchni. Wiele kontrowersji wzbudziła praca pracowników 

których mało co widać przy robotach drogowych, stwierdzono zupełny brak 



nadzoru. Radny p. Mirosław Binkiewicz zapytał również o naprawy 

nawierzchni ulic 11 Listopada, Rawskiej i Osiedla Sady. Pani Rajca 

poinformowała, że droga na osiedlu Sady jest cały czas umacniana przez ich 

firmę i jest to droga która taknaprawdę została udostępniona po to by 

mieszkańcom łatwiej było się poruszać po mieście.  

W międzyczasie przybył na sesję p. Senator RP Stanisław karczewski którego 

serdecznie przywitał Przewodniczący Rady. Powrócono do kontynuacji tematu. 

Radny p. Kazimierz Tomczyk zapytał, dlaczego prace prowadzone są tak 

chaotycznie oraz dlaczego nie robi się od początku do końca pewnego odcinka 

tylko rozkopane zostało całe miasto i wytworzył się niesamowity bałagan. Pani 

Rajca wyjaśniła, że z obserwacji mieszkańców oczywiste jest że mogłoby to być 
robione etapami ale firma musi trzymać się technologi które obowiązują 
wykonawcę i harmonogramu który jest wymagany przy takich remontach. Pani 

Małgorzata Zawadzka zapytała jak firma ma zamiar wykonać zakończenie 

odcinka miejskiego do 31 października jeżeli roboty trwają tak długo. Pani 

Rajca poinformowała, że żeby zakończyć objazd ul. Browarną i Bielińskiego to 

zamierza się zakończyć podbudowę drogi i warstwy pierwszej i nie jest to 

całkowite zakończenie prac. Wyjaśniła, że oni też czekają na różne uzgodnienia 

które trwają nieraz i do 4 miesięcy i to nie jest tak że to jest ich wina bo 

wychodzą coraz częściej błędy projektowe które trzeba pozmieniać. Pani 

Małgorzata Woźniak zapytała inwestorów czy nie mogą wpłynąć na pracę 
projektanta bo to już zaczyna wszystkich denerwować jego opieszałość. Pan 

Sadowski powiedział, że jeżeli chodzi o odcinek drogi w Żdżarkach to już jest 

wszystko uzgodnione i prace się rozpocznę. Radny p. Stanisław Motyl 

stwierdził, że informacja ukończenia prac do 31 października wszystkich 

napawa optymizmem ale jego pytanie dotyczy tzw. odcinka strategicznego tj. od 

ul. Browarnej do Pilicy. Jak zamierza firma zabezpieczyć przejazd w tamtym 

kierunku bo jeżeli spadnie śnieg to przejazd stanie się niemożliwy a nie 

wyobraża sobie zrobienia objazdu przez ul. Góra. Pani Rajca poinformowała, że 

zostanie wprowadzony ruch wahadłowy ponieważ w tej chwili nie ma innej 

możliwości by w miarę sprawnie ruch był prowadzony. Na pewno nie będzie 

prowadzony ruch przez ul. Góra. Przewodniczący poinformował, że ruch 

wahadłowy powinien zostać wprowadzony już od początku ulicy Browarnej. 

Odnośnie oznakowania objazdów to ma jeszcze taką sugestję że wyjeżdżając 

z ul. Browarnej jest nakaz jazdy w prawo i jego zdaniem nie jest to potrzebne, 

podobna sytuacja jest na ul. Tomaszowskiej gdzie mieszkaniec tak naprawdę nie 

ma możliwości skręcenia w osiedle Sady. Pani Rajca poinformowała, że w dniu 

3 października będzie przegląd oznakowań. Pan Sołtys Franciszek Kozera 

zapytał dlaczego jezdnia jest zwężona na ul. Warszawskiej. Pani Rajca 

odpowiedziała, że jest to prawda tak wymagają tego wymogi o ruchu 

drogowym. Sołtys p. Bystrosz zapytał czy w związku z tym że usunięto drzewa 

na całej ulicy przewidywane są nowe nasadzenia. Odpowiedź została udzielona 

taka że nasadzeń drzew nie będzie. Będzie pas zieleni z krzewami ozdobnymi. 



Radny p. Czesław Lewecki miał propozycję żeby ziemię którą się wybiera pod 

podbudowę wykorzystać do uzupełnienia dziur w drogach lokalnych. Następna 

sprawa to sprawa dyscypliny pracowników którzy wykonują prace bo tak 

naprawdę to oni pracują tylko od przypadku jak zobaczą firmowy samochód. 

Pan Niemirski poinformował, że zimowe utrzymanie drogi należy do 

Mazowieckiego Zarządu Dróg i wszystkie sugestie należy kierować właśnie 

tam. Radny p. Stanisław Motyl zapytał czy inwestor przewidział jak ruch będzie 

się odbywał kiedy spadną naprawdę duże śniegi i czy inwestor ma jakiś 
harmonogram wykonania terminowego poszczególnych odcinków drogi. Pan 

Sadowski poiformował że jest harmonogram na całość wykonania drogi 728 na 

poszczególne odcinki dróg nie ma, natomiast jeżeli chodzi o niedotrzymanie 

terminu wyjścia z miasta do 31 października to jeżeli Urząd nie zezwoli na 

dłuży termin objazdu przez ulicę Browarną to ruch odbywać się będzie 

wahadłowo na całej długości drogi 728. Pan Lewecki zapytał gdzie się można 

zgłosić i do kogo w związku z uszkodzeniem samochodu. Pan Zdzisław 

Sadowski stwierdził, że za całą budowę odpowiada wykonawca i jego trzeba 

ścigać za niedopatrzenia i nidociągnięcia takie jak niezasypanie dołów czy 

pozostawienie innych niedokończony i nie oznakowanych robót. Pan Marian 

Dziedzic zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej p. Zbigniewa Kacprzyka że 

skoro on jako mieszkaniec miasta w tym punkcie nie ma prawa zabrać głosu 

więc pyta się kiedy i do kogo do tego punktu powinien się zapisać. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że poprzez swoich radnych powinien 

zgłosić chęć zabrania głosu w sprawie lub powinień zgłosić to do 

Przewodniczącego Rady a przecież wcześniej tego nie uczynił. Pan Dziedzic 

zapytał kiedy wcześniej konkretnie bo on tego nie wie. Przewodniczący 

odpowiedział, że przed sesją.  
Przewodniczący Rady podziękował przedstawicielom inwestora i wykonawcy 

za to, że nie zlekceważyli zaproszenia i przybyli na sesję i udzielił głosu p. 

Stanisławowi Karczewskiemu Senatorowi RP. Pan Karczewski powiedział, że 

już po raz drugi w swoim pobycie w Nowym Mieście a już tutaj jest ładnych 

parę lat i chciałby się podzielić swoimi odczuciami. On też jest oburzony tym, 

że prace prowadzone są chaotycznie i bardzo wolno, słyszy o złej dokumentacji 

więc dziwi się dlaczego tak się dzieje i myśli że są to błędy które powinno się 
jak najszybciej naprawić. Następna sprawa to informacja o tym że lotnisko 

zostanie oddane miastu i przywrócenia funkcji lotniska i jego walorów i chce 

powiedzieć, że była niedawno uchwalana ustawa dotycząca przekazywania 

lotnisk powojskowych dla samorządów terytorialnych bo jest taka możliwość i 
on wielokrotnie pytał i w Ministerstwie Obrony Narodowej i w Agencji Mienia 

Wojskowego i nasze lotnisko nie było brane pod uwagę i obawia się że takiej 

możliwości nie będzie ale nie chce tego zapeszać bo jest to dobry pomysł na 

rozwój miasta. Natomiast rozmawiał z przedstawicielami Agencji Mienia 

Wojskowego i chce powiedzieć, że termin przetargu będzie realny i tam 

jedynym kryterim będzie cena. Nie chce być złym prorokiem ale 



najprawdopodobniej będziemy mieć miasteczko Made in China. Następnie 

Senator Rp. P. Stanisław Karczewski poinformował o jego inicjatywie którą 
przeprowadza w Senacie w 20 rocznicę beatyfikacji Ojca Honorata 

Koźmińskiego i w 180 rocznicę Jego urodzin zostanie podjęta uchwała w dniu 

16 października właśnie w dzień urodzin Ojca Honorata dla uczczenia postaci i 

dokonań błogosławionego Ojca Honorata Koźmińskiego jako hołd dokonaniom 

tego wielkiego kapłana patrioty, jednego z większych reformatorów życia 

społecznego i religijnego przełomu XIX i XX wieku. Senator RP p. Stanisław 

Karczewski odczytał na sesji projekt w/w uchwały. Poinformował również o 

otwarciu wystawy na której reprezentowane będą zdjęcia z życia Ojca Honorata. 

Następnie zaprosił na uroczystość Panią Burmistrz i wszystkich radnych Rady 

Miejskiej na czele z Przewodniczącym Rady p. Zbigniewem Kacprzykiem.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z zebranych ma pytanie do Pana 

Senatora. Pytanie zadał p. Franciszek Kozera dlaczego lotnisko w Nowym 

Mieście nie jest brane pod uwagę.  
Senator p. Stanisław Karczewski odpowiedział, że lotnisk w Polsce jest dosyć 
dużo. Rozmawiał o inicjatywie powstania w Nowym Mieście lotniska cargo 

rozmawiał z ludźmi którzy się na tym znają i tak jak on uzyskał informacje to u 

nas musiał by być budowany nowy pas startowy bo jest mocno wyeksplatowany 

i dużo miast się o to stara. W nszych okolicach lotnisko ma Radom, Kielce, 

Mszczonów Warszawa. Natomiast w przepisach unijnych jest tak, że lotniska 

nie powinny się znajdować w odległości mniejszej niż 70 km od siebie a tu te 

odległości są mniejsze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady sesji.  

Poinformował o pismach które wpłynęły do rady w okresie międzysesyjnym. W 

dniu 2 września wpłynęło pismo od mieszkańców wsi Wólka Gostomska gm. 

Mogielnica w sprawie protestu odnośnie inwestycji na terenie Gostomi czyli 

uruchomienia zakładu w sprawie załadunku i utylizacji padłych zwierząt. Pisma 

zostały skierowane do Starosty Powiatu Grójeckiego, Wojewody 

Mazowieckiego i Pana Senatora Karczewskiego. Następnie poinformował, że 13 

września odbyło się spotkanie z mieszkańcami na którym zapadła decyzja że 

radni popierają protest mieszkańców okolicznych wsi w w/w sprawie. Następnie 

odczytał pismo od p. Dariusza Norwy w sprawie nie umieszczenia na stronie 

internetowej informacji o przetargu. Osobiście Przewodniczący Rady sprawdził 

wszystkie zarzuty które przedstawił p. Norwa i nie znalazł żadnych uchybień i 
chce nadmienić że ogłoszenie w BIP będzie widniało do końca roku. 

Poinformował że w dniu 15 września 2008 roku wpłynęła do Rady uchwała RIO 

w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku. 

Poinformował, że w odpowiednim punkcie sesji odczyta w/w uchwałę. 
Poinformował o zawodach strzeleckich w których brał udział wraz z radnym p. 

Stanisławem Motylem oraz radnym p. Dariuszem Dziurowiczem i musi się 
pochwalić że przecierając szlaki bo dotąd Gmina Nowe Miasto nie brała udziału 



w tych zawodach nie wypadliśmy najgorzej bo Kolega Dariusz Dziurowicz zajął 
6 miejsce w klasyfikacji indywidualnej mężczyzn. Jest to blisko czoła i jest to 

całkiem dobrze. A w klasyfikacji drużynowej również Nowe Miasto na 13 

zespołów biorących udział w zawodach zajęło 6 miejsce. Poinformował o 

wnioskach do projektu budżetu od mieszkańców Gostomi i radnego p. Lecha 

Staniszewskiego. W dniu 23 września wpłynęło pismo od Powiatowego 

Sanepidu w Grójcu gdzie Sanepid odsyła pismo do kompetencji Burmistrza w 

związku z tym że do tej pory p. Jabłoński nic na terenach o których mowa w 

proteście nie uruchomił. Przewodniczący odczytał również pismo od P. Senatora 

Karczewskiego w sprawie udostępnienia na stronę internetową p. Senatora 

Herbu Nowego Miasta. Przewodniczący poinformował, że Komisje zapoznały 

się z powyższym pismem i wystosowały wnioski do P. Burmistrz z prośbą o 

udostępnienie p. Senatorowi Herbu bo zgodnie ze Statutem Nowego Miasta § 3 

pkt 3 należy to do kompetencji Burmistrza. Poinformował również o piśmie z 

nadzoru budowlanego , jest to odpowiedź na pismo mieszkańców wsi Wólka 

Gostomska z informacją że w dniu 15 października br. będzie przeprowadzona 

kontrola na gruntach zakupionych przez p. Jana Jabłońskiego w związku z 

informacją przeprowadzania robót budowlanych bez uprzedniego pozwolenia. 

Odczytał również pismo od Starosty Grójeckiego w prawie podjętych czynności 

związanych z niezgodnym z prawem przez p. Jabłońskiego. Przewodniczący 

Rady poinformował o sesji która została zwołana w trybie nadzwyczajnym w 

dniu 15 września br. na wniosek p. Burmistrz która złożyła go do Rady w 

związku z podjęciem uchwały odnoszącym się do Kapitału Ludzkiego ta 

uchwała potrzebna była do podpisania umowy żeby można było ruszyć z 

programem i zacząć korzystać ze środków które na to Gmina otrzymała, jak 

również pozwolił sobie na przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stawek za 

wodę i ścieki w związku z tym że Gospodarstwo Pomocnicze ZUK złożyło 

wniosek w sprawie podwyżki cen za wodę i odprowadzanie ścieków i po prostu 

upływał termin odniesienia się Rady do tego wniosku. Gdyby ta uchwała w dniu 

15 września nie była podjęta na pewno stawki za wodę i ścieki które 

proponował ZUK były by wyższe niż to uchwaliła Rada. Jak wszyscy pamiętają 
Komisje wcześniej zapoznały się z wnioskiem i żadna Komisja nie chciała tak 

drastycznie podnosić cen. Dlatego też nie zgadza się z zarzutem że uchwała 

została wprowadzona tylnymi drzwiami, bo jeszcze raz przypomina że gdyby 

Rada nie podjęła tej uchwały to stawki na pewno byłyby dużo większe.  

Pytań do Przewodniczącego Rady nie stwierdzono. 

 

PKT 7 
Informację o realizacji budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku 

przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator. Poinformowała, że na 

dzień 30 czerwca 2008 roku uzyskano dochody w kwocie 8.315.680 zł co przy 

prognozowanych dochodach na rok 2008 w wysokości 14.777.481 zł oznacza 

realizację planu w 56% , wydatki zrealizowano w kwocie 6.838.172 zł na 



planowane 17.754.786 zł co stanowi ok. 38,5% planu rocznego.Na dzień 30 

czerwca 2008 roku w budżecie Gminy wystąpiła nadwyżka budżetowa w 

kwocie 1.477.508 zł. Planowany deficyt na koniec roku ma wynieść 2.977.305 

zł. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczacy Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał uchwałę Nr 

RIO/R/269/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 11 września 2008 roku w sprawie opinii o przedłożonej 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą i planu finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze 2008 

roku z której wynika że opinia w w/w sprawie jest pozytywna. Uchwała RIO 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Nie zgłoszono uwag do sprawozdania z wykonania budżetu miasta i gminy za I 

półrocze 2008 roku. 

 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o przybliżenie uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała że zwiększa się dochody o kwotę 402 315 zł i 

dochody po zmianach wynoszą 16 011 977 zł oraz zwiększone zostały wydatki 

o kwotę 268 982 zł i wydatki po zmianach wynoszą 18 473 116 zł. W wyniku 

powyższych zmian deficyt ulega zmniejszeniu i wynosi 2 461 139 zł. Na zmiany 

wpłynęła min. Dotacja z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego w wysokości 333 333 zł z przeznaczeniem na budowę boiska 

sportowego w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Projekt uchwały w powyższej 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych na stan obecnych 14 uchwalono 

uchwałę Nr XXVII/172/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie poparcia protestu mieszkańców Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą dotyczącego lokalizacji na terenie gminy utylizacji, składowania, 

gromadzenia skór i odpadów zwierzęcych oraz padłych zwierząt łącznie z ich 

transportem. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXVII/173/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 
 



PKT 9 
Radny Powiatowy p. Witold Wójcik poruszył dwie sprawy a mianowicie zapytał 

czy przewidziano budowę zbiornika wodnego. W tym momencie wyjaśnił że to 

co mówił p. Karczewski że zostały Gminie przyznane pieniądze na 

dokumentację i budowę zbiornika jest to nie prawda bo nigdy nam ich nie 

przyznano tylko obiecano oraz drugie pytanie jak się przedstawia sprawa 

Pałacu, czy sprawy są już pozamykane a jeżeli nie to na jakim etapie się toczą. 
Nie chciałby żeby znowu mu zarzucono, że sięga po tematy przedwyborcze bo 

jeżeli chodzi o budowę zbiornika wodnego to walczy już o to ładnych parę lat a 

jeżeli chodzi o pałac to niszczeje coraz bardziej i w końcu należałoby się nim 

zająć. Ma uzasadnione obawy że mecenas który prowadzi sprawy działa 

opieszale i nie zawsze na korzyść Gminy. Zdaje sobie sprawę, że w Gminie 

budowa dróg czy wodociągów jest sprawą priorytetową ale myśli, że trzeba się 
zastanowić czy Rada będzie charakteryzowała się tylko budową dróg czy może 

zrobi coś charakterystycznego.  

Pan Kozera zapytał czy jest jakakolwiek informacja na temat działalności p. 

Jabłońskiego.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że w tej 

chwili trudno jest jej powiedzieć coś na temat działalności p. Jabłońskiego bo po 

prostu nie ma żadnej informacji. Pan Jabłoński złożył tylko oświadczenie że 

zamierza w miejscowości Gostomia wykonać inwestycje w zakresie 

przeładunku, spedycji odpadów poubojowych poprodukcyjnych pochodzenia 

zwierzęcego, jak również zakres naprawy samochodów oraz produkcji 

pojemników. W momencie uzyskania pozwoleń geologicznych diałalność 
zostaie rozszerzona w zakresie wydobywania kruszyw. I to jest tyle. Mieszkańcy 

zostali zapoznani z powyższym. Póki co ten Pan nic na razie nie otworzył i nikt 

nie wie co tam w końcu będzie. Poinformowała że 15 października br. Będzie 

Kontrola z Powiatowego Nadzoru Budowlanego wie że odbyły się już kontrole 

z Ochrony Środowiska. 

Radny p. Fiks zapytał czy Pani Burmistrz była w Ministerstwie Rolnictwa w 

sprawie budowy zalewu i czy ma ten temat jakieś informacje , czy rozmawiała 

na temat takiej budowy. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała że jeżeli chodzi o zalew to była u 

różnych osób i ma różne informacje. Stara się pozyskać środki na dokumentację 
(to są koszty ok. 800 000 zł) bo to są duże koszty. W środę jest umówiona 

również w sprawie zalewu i poprosi p. Wójcika i razem pojadą na te rozmowy. 

Oczywiście powróci do sprawy zalewu i może wspólnymi siłami coś się da 

zrobić. 
Głos został udzielony p. Marianowi Dziedzicowi który powiedział, że cieszy się 
że w internecie ukazała się informacja o sesji jeszcze ma prośbę aby umieszczać 
informacje o komisjach. Teraz druga sprawa to nowa tradycja żeby zapisać się 
do głosu i spotyka go to po raz pierwszy i jest zaskoczony ale już nie będzie 

dyskutował na ten temat. I chciał by powiedzieć że on nie ma swojego radnego 



bo wszyscy radni są wybierani w wyborach i po wyborach stają się radnymi 

całej gminy. 

Pan Marian Dziedzic powiedział, że Burmistrz w swoim wystąpieniu 

stwierdziła, że jest zgoda mieszkańców osiedla i to wygląda na to że jest zgoda 

bezwarunkowa na powstanie lotniska Cargo. On stwierdził, że jest w Zarządzie 

Wspólnoty i przeprowadzili ankietę i okazało się że takiej jednoznacznej zgody 

nie ma, bo mieszkańcy nie wiedzieli o co w tym wszystkim chodzi. Lotnisko 

Cargo to nie jest zwykłe lotnisko tylko takie, gdzie samoloty będą startowały i 

lądowały w dzień i w noc. Cargo to jest coś takiego, że trzeba przywieźć towar 

Tirami załadować i odwieźć i to jest cała infrastruktura i drogi i inne rzeczy. 

Pyta Panią Burmistrz skąd ma taką informację że wszyscy mieszkańcy na to się 
godzą, nawiasem mówiąc na terenie osiedla może nie będzie to bardzo uciążliwe 

ale też trzeba zapytać jak patrzą na to mieszkańcy Bełka Łęgonic, Bielin , 

Domaniewic i innych wiosek, które graniczą z lotniskiem jak również i w 

mieście. Przewodniczący Rady powiedział, że cieszy się że p. Dziedzic w końcu 

zauważył dobre strony, które pokazały się na stronach internetowych, co do 

drugiego stwierdzenia chce powiedzieć, że dokładnie regulamin obrad zapisany 

jest w statucie Miasta i Gminy i jest tam zapisane że osoby z poza Rady nie 

będące przewodniczącymi jednostek pomocniczych uczestniczące w sesji mogą 
być dopuszczone do głosu przez Przewodniczącego obrad lub na wniosek 

jednego z radnych bądź Burmistrza bez konieczności głosowania. I dlatego 

jeżeli nie zgłosił takiej chęci to nie został dopuszczony do głosu. 

Burmistrz odpowiedziała odnośnie wyrażenia zgody przez Wspólnoty, że jeżeli 

chodzi o lotnisko to nie znaczy, że ma to być jutro czy za miesiąc. I jeżeli ktoś 
chce tu taką działalność zrobić to muszą mieć orientację czy mieszkańcy sobie 

życzą czy też nie. Bo ktoś kto chce zainwestować nie będzie później sądził się 
z mieszkańcami. Dlatego też wystosowała takie pismo (zapytanie) do 

mieszkańców wstępnie czy wyrażają zgodę. I takie zgody ma na piśmie. Ale 

jeżeli mieszkańcy takiej zgody nie wyrażają to ma prośbę do Pana Dziedzica 

aby zapisać na kartce co sobie życzą. Zwróciła się do p. Dziedzica 

z upoważnieniem aby wspólnie z mieszkańcami po byłej JW z ul 

Tomaszowskiej 42 o napisanie jaki inwestor by ewentualnie mieszkańców 

interesował i o takiego będzie zabiegać, bo tak to szkoda jej czasu na wyjazdy i 

czynienie starań aby coś w Nowym Mieście w końcu powstało. 

Pan Bogacki odpowiedział jak wygląda stan prawny Pałacu mówiąc, że na dzień 
dzisiejszy. Jest wniosek o uzupełnienie sprawy spadkowej po dawnym 

właścicielu p. Janie Bławdziewiczu dotyczący gospodarstwa rolnego. Bo nie jest 

to udokumentowane sprawa poszła do Sądu i trzeba czekać na rozstrzygnięcie.  

Pan Wójcik Witold zapytał czy Gmina powiadamiana jest o terminach spraw i 

czy ktoś z Urzędu uczestniczy w tych sprawach. Pan Bogacki wyjaśnił, że Pan 

Kawecki jest Pełnomocnikiem Urzędu i trzeba wierzyć że działa w dobrej 

wierze. Pan Witold Wójcik apeluje o możliwość brania udziału w sprawach 

żeby być zorientowanym co się dzieje bo jest to majątek. 



Prosi aby wystąpić z wnioskiem o informowanie Urzędu Miasta i Gminy przez 

Pana Kaweckiego o terminach spraw dotyczących pałacu.  

Radny p. Bors Mirosław stwierdził, że jest już w Radzie kilka ładnych lat 

z przerwami i stwierdza po wypowiedziach, że w Nowym Mieście to nic nie 

będzie. Bo nikomu nic nie pasuje, jeden będzie smrodził, drugi będzie hałasował 

i chce powiedzieć że jako mieszkaniec Nowych Bielin i bliski sąsiad pasa 

startowego od dziecka słyszał hałas i odżutowców i helikopterów i nikt się 
wtedy nie zastanawiał czy to komuś przeszkadza czy nie. Proponuje wziąć 
przykład od Burmistrza Rawy Mazowieckiej, który się nie przejmuje takimi 

sprawami i cała Rawa jest obstawiona różnymi zakładami i jadą Tiry za Tirami i 

patrzy na podatek który wpływa do budżetu. I on uważa że powinien przyjść 
taki inwestor który da ludzim miejsca pracy bo młodzież ucieka do innych miast 

i to powinno być brane pod uwagę a nie czy ludzie się zgadzają czy nie.  

Przewodniczący Osiedla p. Marek Lewecki poparł zdanie p. Mirosława Borsa i 

stwierdził, że jak tak dalej mieszkańcy będą podchodzić do sprawy to tu tylko 

można będzie wybudować Hospicjum. 

Pan Marian Dziedzic zapytał czy wiadomo ilu będzie inwestorów. 

Przewodniczący Rady powiedział, że p. Dziedzic zadaje pytania na które nikt 

nie może na sali na nie odpowiedzieć bo te sprawy nie leżą w gesti Gminy. 

 

PKT 10 
Przewodnicząca Osiedla Nr 1 w Nowym Mieście nad Pilicą p. Helena Pardej 

podziękowała serdecznie za budowę chodników na starym osiedlu przy ul. 

Ogrodowej. Nareszczcie się tym zainteresowano i dziękuje bardzo w imieniu 

mieszkańców i swoim oraz prosi o ujęcie w przyszłorocznym budżecie budowy 

chodników jeszcze przy 3 blokach na osiedlu. 

W związku z wyczerpaniemporządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zamknął obrady sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 
 


